



1 MAC - 30 APRIL 2024

LANGKAH-LANGKAH MUDAH UNTUK MENYERTA:

BELE

Beli sebarang produk MAGGI® bernilai minima RM8 dalam 1 resit bercetak asal sebagai Bukti Pembelian.

ISI E-BORANG

- Layari laman web www.maggi.my ATAU imbas kod QR.
- Klik e-borang, isi butiran, muat naik gambar resit dan hantar.



ATAU

ISI BORANG FIZIKAL

- Lengkapkan borang penyertaan ini, sertakan Bukti Pembelian pada Borang Penyertaan dan hantarkan ke alamat berikut:

PERADUAN MAGGI® KONGSI REZEKI, KONGSI MERIAH
OMNITEAM SDN BHD
P. O. BOX 8363, PEJABAT POS KELANA JAYA,
46788 PETALING JAYA

PRODUK "BOOSTER":

Dapatkan 1 bonus No. bersiri untuk setiap Produk yang disenaraikan dibawah dalam resit anda. Terhad kepada maksima 5 bonus No. bersiri untuk setiap penyertaan.



MAGGI®
Kiub Kari 20g & 60g



MAGGI®
Sambal Tumis 30g & 60g



MAGGI® Pes Perapan
Ayam Goreng Berempah 100g



MAGGI® Pes Perapan
Ayam Percik 100g



MAGGI® Mi Goreng
Cili Ala Kampung 5x77g



MAGGI® Mi Goreng
Laksa Warisan 5x78g



MAGGI® Hotmeal Goreng
Cili Kampung Goreng 94g



MAGGI® Pedas Giler
Cheezy Berapi 94g

BUKTI PEMBELIAN



Contoh: Resit bercetak asal untuk setiap pembelian produk MAGGI® bernilai minima RM8.

SILA LENGKAPKAN BUTIR-BUTIR PERIBADI ANDA:

Nama seperti dalam MyKad (En/Puan/Cik):

No Kad Pengenalan:

Tel Bimbit (WhatsApp diaktifkan):

Negeri:

Saya ingin menyertai Dear Nestlé dan menerima maklumat terkini mengenai produk, sampel, acara dan promosi Nestlé. Dengan mengambil bahagian, saya bersetuju dengan pemrosesan maklumat peribadi saya seperti di dalam **Notis Privasi** di https://www.nestle.com.my/info/privacy_notice. No. Talian Khidmat Pengguna: **1800 88 3433**

TERMA DAN SYARAT: Jadual bagi Syarat Penyertaan - 1. Penganjur: Nestlé Products Sdn. Bhd. [197901000966]. **2. Promosi:** PERADUAN MAGGI KONGSI REZEKI, KONGSI MERIAH. **3. Tempoh Promosi:** Promosi bermula jam 00:00:00 pada 01/03/2024 dan ditutup jam 23:59:59 pada 30/04/2024. **4. Kelayakan:** Promosi ini terbuka kepada semua individu penduduk Malaysia yang sah berumur 18 tahun dan ke atas pada permulaan Tempoh Promosi, dengan dokumen pengenalan yang sah dan beralamat rumah di Malaysia. Penganjur berhak untuk meminta bukti dokumen pengenalan. **5. Produk Turut Serta, Produk Pendorong:** a. Sila rujuk senarai MAGGI yang turut serta ["Produk"] yang ditunjukkan di laman web Promosi: https://nestle.com.my/qualifoapp.com/quiz/1375352_2862/Peraduan-Kongsi-Rezeki-Kongsi-Meriah-Raya-2024.html. b. Untuk menyertai Promosi, beli minima Ringgit Malaysia Lapan (RM8) mana-mana campuran Produk dalam satu resit asal daripada mana-mana outlet dalam kedai dan outlet dalam talian ("Resit") dan/atau inivois atau tangkapan skrin pesanan daripada mana-mana platform dalam talian ("Invois") semasa Tempoh Promosi ("secar kolektif dirujuk sebagai Bukti Pembelian"). c. Resit Outlet di Dalam Kedai: i. Resit boleh didapati dalam bentuk resit bercetak atau sistem point-of-sale outlet untuk pembelian dalam kedai. Resit mesti mengandungi nama dan/atau logo kedai di mana pembelian dibuat. ii. Resit mesti mengandungi tarikh pembelian, Produk yang dibeli, jumlah pembelian Produk, nombor Resit dan nama dan/atau logo outlet ("Butiran Resit"). d. **Invois Peniaga Dalam Talian:** i. Invois boleh didapati dalam bentuk tangkapan skrin inivois dan/atau pesanan atau pembelian dalam talian daripada mana-mana peniaga dalam talian. Invois mesti mengandungi nama dan/atau logo peniaga dalam talian di mana pembelian dalam talian dibuat. Untuk pembelian dalam talian dengan kod promosi dan/atau rebat dan/atau bawar diskaun dan/atau bawar penghantaran dan/atau sebarang diskaun lain, jumlah bayaran terakhir Produk mestilah jumlah pembelian minima dan ke atas untuk layak. ii. Invois juga mesti mengandungi tarikh pembelian, Produk yang dibeli, jumlah pembelian, pesanan dan/atau nombor inivois, dan nama dan/atau logo peniaga dalam talian ("Butiran Invois"). e. Penganjur akan memperuntukkan nombor bersiri berdasarkan jumlah pembelian dalam Resit yang dinyatakan dalam Resit yang diserahkan. Untuk setiap Ringgit Malaysia Lapan (RM8), Penganjur akan memperuntukkan satu (1) nombor bersiri dan maksima sehingga sepuluh (10) nombor bersiri. Sebarang jumlah baki akan diluluskan kepada nombor bersiri maksima bagi setiap Resit telah diperuntukkan. Sila rujuk kepada contoh di bawah: Contoh: i. Jika anda membeli Produk berjumlah RM15.50 dalam satu Resit semasa Tempoh Promosi, Penganjur akan memperuntukkan satu (1) nombor bersiri. ii. Jika anda membeli Produk berjumlah RM10.50 dalam satu Resit semasa Tempoh Promosi, Penganjur akan memperuntukkan maksima sepuluh (10) nombor bersiri. iii. Jika anda membeli Produk berjumlah RM10.50 dalam satu Resit semasa Tempoh Promosi, Penganjur akan memperuntukkan maksima sepuluh (10) nombor bersiri TAMBAH maksima lima (5) nombor bersiri tambahan, berjumlah lima belas (15) nombor bersiri. g. Terdapat dua (2) kaedah penyertaan dalam Promosi iaitu sama ada melalui Laman Web atau melalui Pos. Semua kaedah penyertaan lain akan dibatalkan. Peserta boleh menghantar sebarang kenyataan yang mereka inginkan namun setiap Bukti Pembelian HANYA layak untuk satu (1) penyertaan Laman Web ATAU satu (1) penyertaan Pos. h. Penganjur berhak untuk membatalkan kelayakan mana-mana Bukti Pembelian yang tidak boleh dibaca, dengan butiran yang tidak lengkap, dicetak semula, berulung, tidak jelas, rosak, diubah dan/atau diubah suai dalam apa jua cara tanpa pemberitahuan lanjut kepada Peserta. Untuk mengelakkan keraguan, Penganjur juga boleh, tanpa pemberitahuan lanjut kepada Peserta, membatalkan kelayakan mana-mana Bukti Pembelian jika Penganjur mengesyaki bahawa Peserta menyerahkan Bukti Pembelian yang dihasilkan sendiri, dipalsukan atau dikeluarkan ke atas Produk yang tidak dibayar. **6. Kaedah Penyertaan melalui Laman Web:** a. **Penyerahan Penyertaan melalui Laman Web Promosi:** i. Lawati Laman Web Promosi: https://nestle.com.my/qualifoapp.com/quiz/1375352_2862/Peraduan-Kongsi-Rezeki-Kongsi-Meriah-Raya-2024.html atau imbas kod QR yang ditunjukkan pada bahan komunikasi di Outlet yang turut serta. ii. Lengkapkan borang web dan lengkapkan semua butiran peribadi yang diperlukan termasuk nombor mudah alih berdaftar di Malaysia yang serasi dengan WhatsApp untuk komunikasi selanjutnya ("Butiran Peribadi"), ii. Tangkapan satu (1) gambar/imej jelas dan boleh dibaca dalam format jpg atau jpeg atau png Bukti Pembelian yang lengkap dengan Butiran Bukti Pembelian ("Imej"), iv. Satu (1) imej mesti mengandungi gambar satu (1) Bukti Pembelian sahaja dan fail imej mesti kurang daripada 5MB. v. Muat naik Imej pada borang web dan hantar ("Penyertaan"). vi. Penganjur akan auto-balas dengan menghantar laporan perakuan penerimaan untuk setiap Penyertaan yang diterima. b. Penganjur akan mengekstrak semua Penyertaan yang diterima untuk proses selanjutnya, pengesahan dan kelayakan. Penganjur berhak untuk membatalkan mana-mana Penyertaan dengan Butiran Peribadi tidak lengkap, tidak jelas dan/atau tidak boleh dibaca dan/atau mengandungi lebih daripada satu (1) imej Bukti Pembelian. Semua Penyertaan yang tidak memenuhi syarat yang dinyatakan di sini akan dibatalkan kelayakan oleh Penganjur tanpa pemberitahuan lanjut kepada Peserta. c. Penganjur berhak untuk meminta Bukti Pembelian asal (salinan cetak) sebagai bukti untuk pengesahan dan penubuhan hadiah. Kegagalan untuk mengemukakan salinan cetak Bukti Pembelian apabila diminta akan mengakibatkan pembatalan dan pelucutan hadiah. **7. Kaedah Penyertaan melalui Pos:** i. Lengkapkan satu (1) Borang Penyertaan Promosi ("Borang") dengan butiran yang diperlukan iaitu nama penuh, nombor pengenalan dan nombor telapan mudah alih (WhatsApp diaktifkan) dan sertakan satu (1) Bukti Pembelian (Resit atau Invois). ii. Melalui Pos: Borang yang telah lengkap diisi bersama dengan satu (1) Bukti Pembelian hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat dan dipos melalui surat dan dipos melalui surat dan dipos melalui surat yang dinyatakan dalam Borang ("Penyertaan Pos"); **PERADUAN MAGGI KONGSI REZEKI, KONGSI MERIAH OMNITEAM SDN BHD - P. O. BOX 8363, PEJABAT POS KELANA JAYA, 46788 PETALING JAYA**. b. Penganjur akan mengisih semua Penyertaan Pos yang diterima untuk proses selanjutnya, pengesahan dan kelayakan. Penganjur berhak untuk membatalkan mana-mana Borang dengan Butiran Peribadi tidak lengkap, tidak jelas dan/atau tidak boleh dibaca dan/atau mengandungi lebih daripada satu (1) Bukti Pembelian. Semua Penyertaan yang tidak memenuhi syarat yang dinyatakan di sini akan dibatalkan kelayakan oleh Penganjur tanpa pemberitahuan lanjut kepada Peserta. **8. Tarikh Tutup Penyertaan:** Semua Penyertaan mesti diterima oleh Penganjur pada atau sebelum jam 23:59:59 pada 30/04/2024. i. Semua penyertaan yang diterima di luar Tempoh Promosi yang berkenaan akan dibatalkan secara automatik. **9. Hadiah Minggu-an:** a. Terdapat lapun puluh lapan (88) Hadiah Minggu-an dalam bentuk sebuah Airfryer RUSSELL TAYLORS bernilai RM399 setiap satu untuk dimenangi setiap minggu selama lapan (8) minggu berturut-turut. Secara keseluruhan, terdapat tujuh ratus empat (704) Hadiah Minggu-an untuk dimenangi sepanjang Tempoh Promosi. b. Kumpulan Penyertaan adalah berdasarkan tarikh penyerahan dan lapan (8) tempoh mingguan adalah seperti di bawah: - Minggu 1 : 01/03 - 07/03/2024 • Minggu 2 : 08/03 - 14/03/2024 • Minggu 3 : 15/03 - 21/03/2024 • Minggu 4 : 22/03 - 28/03/2024 • Minggu 5 : 29/03 - 04/04/2024 • Minggu 6 : 05/04 - 11/04/2024 • Minggu 7 : 12/04 - 18/04/2024 • Minggu 8 : 19/04 - 30/04/2024 **10. Maklumat Pengadalan - Hadiah Minggu-an:** Sebagai sebahagian daripada proses pemilihan Finalis Hadiah Minggu-an, Penganjur akan menggabungkan semua Penyertaan Laman Web dan Penyertaan Pos dan memperuntukkan nombor bersiri untuk setiap Penyertaan yang diterima dan diluluskan oleh Penganjur untuk menjadi Penyertaan yang berjaya setiap minggu, sepanjang Tempoh Promosi berdasarkan Resit yang dikemukakan (masing-masing adalah "Penyertaan Layak" dan secara kolektif "Penyertaan Layak"). Untuk setiap Penyertaan Layak yang diterima, Penganjur hanya akan memperuntukkan sehingga maksima sepuluh (10) nombor bersiri dan akan mengemukakan nombor bersiri pengadalan tambahan, jika layak. Satu set nombor bersiri akan diperuntukkan untuk Penyertaan Layak bermula dari nombor bersiri "1". b. Setiap minggu nombor bersiri yang diperuntukkan kepada setiap Penyertaan Layak akan disusunkan kira dan dicampurkan untuk mendapatkan jumlah bilangan Penyertaan Layak ("Jumlah Penyertaan Layak"). Andainya Jumlah Penyertaan Layak bagi minggu tersebut ialah 4488, Penganjur akan mengira dan memilih berdasarkan cara berikut: i. Pemilihan mingguan lapan puluh lapan (88) Finalis Hadiah Minggu-an: 4488 ÷ 88 = 50.97. Oleh sebab pembahagian 4488 dengan 88 akan menghasilkan nombor dengan nilai perpuluhan, nombor 50.97 akan dibundarkan ke bawah kepada 50.98. Perse baki dengan Penyertaan Layak minggu tersebut yang diberikan nombor bersiri berikut akan dipilih: 50, 100, 150, 200, 250, 300, 350, dan seterusnya. ("contoh pengiraan: 50, 50+50=100, 100+50=150). **11. Hadiah Utama:** a. Hadiah Utama untuk dimenangi sepanjang Tempoh Promosi adalah seperti di bawah: i. Empat (4) Hadiah Utama adalah dalam bentuk wang tunai RM8888 setiap satu. ii. Sembilan (9) Hadiah Kedua adalah dalam bentuk wang tunai RM888 setiap satu. **12. Maklumat Pengadalan - Hadiah Utama:** a. Sebagai sebahagian daripada proses pemilihan Finalis Hadiah Utama, semua Penyertaan Layak yang dikumpulkan dan diproses oleh Penganjur semasa proses pemilihan Finalis minggu-an dan sepanjang Tempoh Promosi secara berasingan akan diperuntukkan satu set nombor bersiri bermula dari nombor bersiri "1". b. Di akhir tempoh promosi, nombor bersiri yang diperuntukkan kepada setiap Penyertaan Layak akan disusunkan kira dan dicampurkan untuk mendapatkan jumlah bilangan Penyertaan Layak ("Jumlah Penyertaan Layak"). Andainya Jumlah Penyertaan Layak ialah 30005, Penganjur akan mengira dan memilih finalis Hadiah Utama berdasarkan berikut: i. Pemilihan empat (4) Finalis Hadiah Utama: 30005 ÷ 4 = 7501.25. Oleh sebab pembahagian 30005 dengan 4 akan menghasilkan nombor dengan nilai perpuluhan, nombor 7501.25 akan dibundarkan ke bawah kepada 7501.4. Peserta berikut dengan Pemilihan Layak yang diberikan nombor bersiri berikut akan dipilih: 7501, 15002, 22503 dan 30004. ("contoh pengiraan: 7501, 7501+7501=15002, 15002+7501=22503). ii. Pemilihan sembilan (9) Finalis Hadiah Kedua: 30005 ÷ 9 = 3333.88. Oleh sebab pembahagian 30005 dengan 9 akan menghasilkan nombor dengan nilai perpuluhan, nombor 3333.88 akan dibundarkan ke bawah kepada 3333.9. Peserta berikut dengan Pemilihan Layak yang diberikan nombor bersiri berikut akan dipilih: 3333, 6666, 9999, 13332, 16665 dan seterusnya. ("contoh pengiraan: 3333, 3333+3333=6666, 6666+3333=9999). **13. Terma Tambahan:** a. Penganjur akan menghugungi semua Finalis terpilih melalui WhatsApp dari 6018 388 2199 ke nombor mudah alih yang diterima oleh Penganjur dalam Penyertaan Layak. Setiap Finalis terpilih akan diberikan satu (1) soalan untuk dijawab. Finalis terpilih perlu menjawab soalan yang dikemukakan oleh Penganjur dengan betul untuk memenangi Hadiah. Kegagalan untuk menjawab dengan betul dan/atau kegagalan untuk menjawab soalan yang diberikan oleh Penganjur dalam masa yang dinyatakan akan mengakibatkan pembatalan Hadiah. Penganjur tidak bertanggungjawab sekiranya Finalis terpilih tidak boleh dihubungi atas apa jua sebab. b. Setiap peserta hanya boleh memenangi di sepanjang Tempoh Promosi: i. Satu (1) Hadiah Minggu-an setiap minggu, maksima sehingga dua (2) Hadiah Minggu-an dan ii. Satu (1) Hadiah Utama dengan nilai tertinggi. c. Semua Pemegang MESTI memberikan butiran peribadi lengkap mereka apabila diminta. Penganjur berhak untuk membatalkan hadiah mereka jika Pemegang gagal memberikan butiran penuh mereka atas permintaan. d. Semua Pemegang Hadiah Utama akan menerima cetak wang perlu dibayar ke atas nama mereka melalui kurier dalam tempoh enam (6) hingga lapan (8) minggu dari tarikh tutup Promosi ke alamat yang diberikan oleh Pemegang. e. Semua Hadiah Minggu-an akan dihantar kepada Pemegang dalam tempoh enam (6) hingga lapan (8) minggu dari tarikh tutup Promosi ke alamat yang diberikan oleh Pemegang. f. Penganjur berhak untuk melanjutkan tempoh masa yang dinyatakan di bawah ini atas sebab-sebab di luar kawalan Penganjur. Semua hadiah yang tidak dituntut selepas tarikh akhir yang ditentukan oleh Penganjur akan dibatalkan. g. Pihak Penganjur mengekalkan hak untuk menggantikan sebarang hadiah dengan hadiah lain yang sama nilainya sekiranya hadiah asal yang ditawarkan tidak tersedia. h. Penganjur tidak termasuk tanggungjawabnya dan semua tanggungjawab yang timbul daripada penagguhan, pembatalan, kelewatan atau perubahan atau penguabausahaan pada Promosi atau hadiah atau disebabkan oleh keadaan lain yang tidak dijangka dan di luar kawalan Penganjur seperti campur tangan pihak pemerintah, kecemasan awam, rusuhan, perang, mogok, tindakan keganasan (termasuk tetapi tidak terhad kepada sebarang tindakan keganasan, permusuhan, kecemasan nasional, atau berlakunya epidemi/pandemik) dan untuk sebarang tindakan atau keingkaran oleh mana-mana pembekal atau vendor pihak ketiga.

Jadual bagi Syarat Penyertaan ini mesti dibaca bersama dengan Syarat Penyertaan dan Notis Privasi yang boleh didapati di: https://nestle.com.my/qualifoapp.com/quiz/1375352_2862/Peraduan-Kongsi-Rezeki-Kongsi-Meriah-Raya-2024.html, secara kolektif dinamakan "Terma dan Syarat", yang akan mengikat semua peserta (dan ibu bapa/penjaja sah peserta, dalam kes peserta di bawah umur) yang menyertai Promosi ini (selapas ini dirujuk sebagai "Peserta", "Anda").